
Zápis z 90. zasedání RKaM 
 
Datum: 27. 3. 2019 od 17.30  
 
Místo: Kavárna U Rotlevů (Kamzíkova 4, Praha 1)  
 
Přítomni: Bc. Miroslav Čermák; PhDr. David Emler, Ph.D.; Ing. Libor Hochmann; Vít 
Jurásek; Prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek; Josef Štorm  
 
Omluveni: Mgr. Tomáš Ryza 
 
Hosté: vedoucí ekonomického útvaru KaM UK Ing. Jaromír Fix; vedoucí útvaru  
ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová; ředitel KaM UK Ing. Bc. Jiří  
Macoun; referentka odboru vnějších vztahů RUK Michaela Schifflerová; vedoucí 
útvaru stravovacích služeb KaM UK Josef Zajíc  
 
 
Zahájení a úvodní informace 
D. Emler zahájil zasedání a přivítal přítomné na zasedání RKaM 
  
Schválení návrhu programu 
D. Emler představil program zasedání. 
 
Usnesení č. 1:  
RKaM schvaluje program zasedání 27. března 2019.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
Schválení zápisu 
D. Emler sdělil, že je potřeba schválit zápis z 89. zasedání RKaM, zápis vyhotovil M.               
Čermák, připomínkování proběhlo standardní cestou. 
 
Usnesení č. 2:  
RKaM schvaluje zápis jednání z 27. února 2019.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
 



 
1)     Zásady ubytování 

  
J. Macoun detailně představil změny v předpisu, kterých je minimum a jsou spíše             
formálního charakteru.  
  
V. Jurásek se zeptal, zda dojde ke změnám v prodlužování smluv pro stávající             
ubytované studenty UK , M. Hurdová odpověděla, že pro studenty UK se nic             
nezmění, budou naopak preferováni před studenty jiných VŠ.  
 
Usnesení č. 3:  
RKaM schvaluje navržené Zásady ubytování v kolejích Univerzity Karlovy – 
OPATŘENÍ ŘEDITELE č. 4/2019.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 

2)     Komunitní lednice na kolejích 
 
Ve věci projektu komunitních lednic na kolejích M. Schifflerová na dotaz D. Emlera             
ohledně zásobování z potravinových bank vysvětlila, že má jít o přebytky, které není             
možné udat jinde. J. Macoun zmínil problém s pravidelným udržováním hygieny           
potravin v lednicích. Schifflerová slíbila zprostředkovat další informace k provozu,          
včetně zkušenosti z jiných organizací, kde projekt již funguje.  
  
 

3)     Harmonogram ubytování 
  
  
J. Macoun představil harmonogram ubytování pro a.r. 2019/2020, došlo výlučně ke           
změnám konkrétních datumů.  
 
Usnesení č. 4:  
RKaM schvaluje Harmonogram ubytování v kolejích Univerzity Karlovy,  
platný v akademickém roce 2019/2020 – OPATŘENÍ ŘEDITELE č. 3/2019.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
 



 
4)     Smlouva o smlouvě budoucí za účelem zřízení věcného břemene 

  
J. Macoun informoval o záležitosti zřízení věcného břemene, jde o uložení kabelů            
vysokého napětí na pozemek ve vlastnictví UK, konkrétně Nová kolej – Brandýs nad             
Labem. KaM doporučují vyšší náhradu, cca v objemu 15.000,- Kč. RKaM se            
přiklonila v krátké rozpravě k postoji KaM. 
 
Usnesení č. 5:  
RKaM vyslovuje kladné stanovisko k uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene (Nová kolej – Brandýs nad Labem) a doporučuje RUK vyjednat 
výhodnější jednorázové plnění.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 

5)     Směna pozemků HK 
  
J. Macoun přednesl vývoj situace vzniklé nepřesným zanesením budov UK do           
katastru v minulosti. V současnosti je předloženo kompromisní řešení mezi UK a            
městem Hradec Králové, které by vztahy narovnalo k oboustranné spokojenosti a           
nepředstavuje významné doplatky ani pro jednu ze zúčastněných stran.  
 
Usnesení č. 6:  
RKaM vyslovuje kladné stanovisko se směnou pozemků mezi Univerzitou Karlovou 
(kolej Na Kotli) a městem Hradec Králové.  
Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, B. Lášek, J. Štorm 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
  

6)      Různé 
  
Volby do kolejní rady Švehlova - předseda RKaM D. Emler osloví předsedkyni            
GPKR Karolínu Janků s dotazem na další vývoj ve věci kolejní rady koleje Švehlova.  
 
J. Macoun informoval o následujících bodech:  

- jednání o ubytovacím softwaru - jednání směřuje k ukončení smlouvy a           
pravděpodobně soudní dohře. 



- návrh termínů setkání zájemců ze strany RKaM s vedením ISKAM, které           
nabízí KaM nový (již hotový) ubytovací software zašle do týdne D. Emler, 

- od začátku března probíhá interní audit KaM UK, o výsledku bude           
informováno standardním způsobem, 

- vrátný na koleji Větrník byl diagnostikován s infekcí spalniček, hygienická          
stanice Praha o situaci ví a podnikla návazné kroky. 

 
J. Zajíc stručně informoval o detailech připravované soutěže menz dne 21. května            
2019. 
  
M. Hurdová stručně informovala o rekonstrukcích kolejí, které probíhají a o dalších            
připravovaných projektech.  
 
D. Emler ukončil zasedání RKaM a všem poděkoval za účast.  
 
Příští zasedání RKaM UK se koná 25. dubna od 17:00 v Kavárně U Rotlevů 
(Kamzíkova 4, Praha 1).  
 
Zapsal: D. Emler 


